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Welkom! Op ons mooie gebied rondom de visputten aan de Hoogbloklandseweg 

gelegen in de polder van Arkel. Wat er ten eerste opvalt, is het toegangspad 

langs de oude en nieuwe fruitbomen. In het voorjaar was het weer een mooie 

bloemenpracht, gevolg later is een behoorlijke opbrengst aan peren. Voor de 

vogels en insecten was dit een ware smulpartij. Later bleek ook een grotere 

vogel wel te verstaan met mensen handen bezig te zijn geweest. Als wij verder 

gaan komen wij uit bij ons mooie clubgebouw. Dit was ook dit jaar weer in goede 

handen. Het werd beheerd door Gerrit en Arie.  

 

Ook dit jaar wist menig gezelschap of zustervereniging ons gebouw te vinden, 

voor het houden van een feestje of wedstrijd. Voor ondersteuning van de 

schoonmaak werden er wekelijks een paar leerlingen van het Merewade-college 

ingehuurd. Zij werden door Lex met deskundigheid aangestuurd. 

                     



Laatstgenoemde had voor de invulling buiten het gebouw ook nog de beschikking 

over de jongens van de Noordhoek. Zij deden de klusjes hoofdzakelijk op de 

vrijdag. Deze klusjes bestonden uit diverse werkzaamheden zoals het onkruid 

vrijhouden van het terrein, aanvulling van grond, opruimen van snoeihout, 

tuinieren inclusief het knippen van de heggen. 

Later zou daar het opruimen van ingewaaid blad en hout in de kleine Put nog 

bijkomen. 

Om bij onze kleine Putje te blijven, dit was dit jaar één en al gezelligheid. Na 

uitzetting van een groot aantal kleine karpers was het een waar feest om hierop 

te vissen. Ook uit de wijde omgeving trok dit een aantal wat betere karper 

vissers aan. Zij wisten vele malen een groot aantal vissen uit ons goedkope 

vijvertje te vangen.  

Het wordt langzaam aan tijd om over de bezigheid langs de grote Put te 

beginnen. 

            

Nadat destijds de oude steigers aan de Hoogbloklandse kant werden verwijderd, 

ontstond het idee om weer nieuwe steigers aan te brengen. Dit was zeker eerder 

gezegd dan gedaan. Heel de bovenste rand van de damwand beschoeiing moest 

worden verwijderd en vervolgens naar beneden worden gedrukt. Voor dit kon 

gaan gebeuren moest alles worden losgemaakt, zodat de oude aanwezige palen 

konden worden uitgetrokken. Voor dit karwei werd de hulp van onze boerenzoon 

Lars ingeroepen. Hij wist met behulp van tractor met kraan deze klus te klaren. 

Voor het naar beneden drukken van de beschoeiingsplaten en het indrukken van 

de palen werd bij de firma Workxs een compressor met drukgereedschap 

ingehuurd. Nadat de palen voor het aanbrengen van de plateau’s weer op de 

oude visplaatsen waren teruggeplaatst, kon worden begonnen met het 

neerleggen van de vlonders. Bij toeval wist men een groot aantal van deze tegen 

gebruikte prijs aan te kopen. Het neerleggen en vastschroeven van de vlonders 



werd slechts door één man gedaan! Hulde bij deze aan Koos. Een klein projectje 

was het vernieuwen van de zogenaamde visbossen. Door middel van verse 

wilgenbossen werden deze weer in groen aanzien terug gebracht. Lex met zijn 

Noordhoek jongens was hiervoor verantwoordelijk.  

Wat zeker niet vergeten mag worden was ons watermolentje. Na geruime tijd 

doelloos op het parkeerterrein te hebben gelegen, werd één en ander ter hand 

genomen. Chris was de man die met veel kras en schuurwerk en menige pot verf 

het molentje weer als nieuw wist te krijgen. Op zaterdag 12 november was de 

dag dat het molentje kon worden geplaatst. Onder de leiding van Peter die met 

toedoen van een grote kraan deze klus ging klaren. Dat het een echte klus zou 

gaan worden bleek later, om tien over drie kon het champagne glas worden 

geheven en de wieken worden aangezet.  

 

Om nog wat andere werkzaamheden op te noemen, dat is dan het gebruikelijke 

maaien van gras, zowel de kleine stroken als de grote percelen, die zoals 

gewoonlijk weer door onze naburige boer Goof werden gemaaid. Tevens waren 

een groot aantal knotwilgen aan de beurt om dit jaar volledig te worden afgezet. 

De aangemaakte bossen dienden voor restauratie van de visbossen. Om nog 

even te vermelden sinds enige tijd werd aan het bestuur een stagiair genoemd 

Damian een rustige jongen uit Giessenburg toegevoegd. Aan hem werd de 

opdracht gegeven een plan uit te werken voor natuurvriendelijke oevers aan de 

achterzijde van de grote Put. Het ligt in de bedoeling dat dit plan aanstaand jaar 

wordt uitgevoerd! 

Een hekel punt was de grote snoei c.q. kap van de eikenbomen langs de kleine 

Put. Nadat een offerte prijsaanvraag bij een bekend hovenier was gedaan bleken 

de kosten dermate hoog, niet haalbaar voor de vereniging. Bij toeval kwam men 

in contact met de brandweer. Na bezichtiging en uitleg waren deze bereid een 

aantal bomen te komen afzagen. In overleg werd besloten dat deze het dikke 

hout mochten behouden. Ten tijde van dit schrijven werden er diverse bomen 

reeds afgezaagd. 

Tot slot kom ik hier bij de afsluiting bij mijzelf als persoon. Het woordje afsluiting 

geld hier als werkelijk. Zoals jullie misschien al weten zal ik mij niet meer 



herkiesbaar stellen. Ik ben tot dit besluit gekomen gezien de leeftijd van 75 jaar 

en wat na te laten gezondheid. Ik heb mij gedurende vele jaren met plezier en 

motivatie ingezet voor deze vereniging, om onze putten tot een waar paradijsje 

te maken en te houden. Mag ik hierbij mijn opvolger veel succes toewensen in 

zijn toekomstige werkzaamheden. 

Als laatste wil ik het bestuur bedanken voor de prettige samenwerking in de 

afgelopen periode en wens hun alle goeds toe om deze prachtige club overeind te 

houden! Ik bedank bij deze alle medewerkers c.q. vrijwilligers die op wat voor 

manier hebben bijgedragen tot in stand houding van de Putten. 

Als slotwoord voor bestuur en alle leden veel vangstplezier en goede gezondheid 

voor het komende jaar 2017 toegewenst.  

Geschreven December 2016  

Vriendelijke groeten, Piet de Vries 

 


